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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  

Zápis                                        Z7/012 
 

z  12. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 22.11.2016  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály: Rozneseny 16.11.2016  
                   + e -mailem odkaz: xxx 
 

Materiály rozdané u prezence: 4.1 Rozpočtové opatření č. 13/2016 
   4.2 Rozpočtové opatření č. 13/2016 

Materiály poslány vedoucí FO e-mailem dne 21.11.2016 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Revokace usnesení z 11. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 20.10.2016                                          

Z7/011 – bod 3.2 – Sloučení příspěvkových organizací – mateřských, zřízených 
Městskou částí Brno-jih 

4. Různé 
                            

 

Přítomni:  19 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.04 h – stav 19 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 12. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 16.11.2016 + e -mailem odkaz: 
xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. U prezence zastupitelé obdrželi materiály: 4.1 
Rozpočtové opatření č. 13/2016, 4.2 Rozpočtové opatření č. 13/2016  - Materiály poslány 
vedoucí FO e-mailem dne 21.11.2016. 
                        
1.1 Program zasedání 
 

Pan starosta navrhl doplnění do bodu programu pod bod 4) 4.1 Rozpočtové opatření                        
č. 13/2016  a  4.2 Rozpočtové opatření č. 13/2016 a bod 4) Různé přesunout pod bod 5). 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Revokace usnesení z 11. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 20.10.2016                                          

Z7/011 – bod 3.2 – Sloučení příspěvkových organizací – mateřských škol, 
zřízených Městskou částí Brno-jih 

4. Rozpočtová opatření 
5. Různé 

 
Pan starosta přečetl doplněný program zasedání a nechal o něm hlasovat:   
Hlasování:  pro – 19        proti – 0           zdržel se – 0 
Program zasedání byl schválen 
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1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. Ivan Konečný 
Mgr. Josef Haluza 

       Hlasování:  pro – 19        proti – 0           zdržel se – 0 
 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. Ing. Ivan Konečný a p. Mgr. Josef 
Haluza. 
 
1.3 Schválení zápisu 11. ZMČ Brno-jih  Z7/011 ze dne 20.10.2016  
 

Nebyla vznesena námitka k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z7/011 – považuje se zápis za 
schválený (není nutné hlasovat). 
Zápis 11. ZMČ Brno-jih  Z7/011 byl schválen bez připomínek.  
 
Pan starosta ještě před bodem 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů učinil prohlášení 
ohledně Sloučení příspěvkových organizací – mateřských škol, zřízených Městskou částí 
Brno-jih. Nebudou v tomto pokračovat  a budou revokovat usnesení. 

 
ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut – 18,10 – 18,35 h 
 

Občanka -  Dotaz na jak dlouho se to přerušuje? 
 

p. starosta – Budeme usnesení revokovat (nedojde ke sloučení). Můžeme pokračovat do bodu 
3). 
 
p. xxx – Dotaz co za tím stálo? Jsme v tomto unikátní. 
 
p. Reich – Přišel s myšlenkou před rokem a půl, že se MŠ sloučí a vznikne nová, kde bude 
VŘ a ZL, která zachová výchovný program. Začali se touto myšlenkou zabývat a před rokem 
„to usnulo“,  nebyl dostatek informací. Měl se zlepšit chod školek – ne, že by se ušetřily 
finanční prostředky – byl  by nový člověk navíc. Zjišťovali jsme informace, a pak to už 
nepokračovalo. 
 
xxx – Poděkoval radě a zastupitelstvu, že nebudou ve slučování pokračovat.  Dotaz, k čemu je 
školská komise, jestliže se na ni nebere zřetel. Je to standardní postup, nevyslechnout komise 
atd.? Chtěl by, aby každý člen RMČ odpověděl, že je natolik sběhlý, že dokázal hlasovat bez 
porady odborné komise.  
 
p. starosta – Komise jsou poradní orgány. Můžeme využít jejich doporučení nebo ne. Stejně 
jako na  městě. Rozhoduje RMČ a ZMČ. 
 
Občanka – Rozhodovali bez podkladů, v zápisu je to zapsané – jak je to možné a kdo to 
vymyslel? Chtěli by tyto podklady vidět. Na schůzce (p. Lamparter, p. náměstek primátora 
Hladík – vyjádřil se, že podklady byly nedostačující). 
 
p. starosta – Podklady byly (cca 12 stran) a byly dodány. 
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Občanka – Občané mají nárok tyto podklady vidět, ze strany rodičů několikrát vyzývali, aby 
jim byly předloženy. Jak na radě takové rozhodnutí probíhá? Dotaz, zda i v jiných věcech 
jednají korektněji? 
 
p. starosta – Mohou si zažádat dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu                              
k informacím. Budeme revokovat rozhodnutí. 
 
Občan – Dotaz, co má udělat, aby podklady viděl? 
 
p. starosta – Občané si mohou podat žádost přímo k p. tajemníkovi úřadu.                               
 
p. xxx – Dělá účetního ve čtyřech školkách, které chtěli sloučit. Viděl tři podklady – do tisku 
bylo uvedeno: 1) že se ušetří statisíce, 2) – 0,5 mil. Kč a 3) 800 tis. Kč (v deníku Rovnost). 
Všechno máte „na vodě“. 
 
p. starosta – p. xxx sám ví, že „na vodě“ to není. Ví, kolik účtuje. Vyzval ho, aby zanechal 
adresu (kontakt) – odpovíme. 
 
Senátor PhDr. Zdeněk Papoušek – přednesl proslov: „Školky. Jsem zastáncem toho, že 
člověku nesvědčí nadbytečná centralizace. Člověk má rád přehlednost, dohlédnutelnost a trpí 
nejistotou, frustrací a stresem, je-li něco kolosální, nabobtnalé či zbytnělé. Má rád prostředí 
nevelká, útulná a příjemná, kde lze navázat dobré vztahy a snadno komunikovat. A jestliže 
taková prostředí fungují a vidí-li jejich prospěšnost a užitečnost, chce, aby byla zachována. 
Má-li pak svoje děti a usiluje-li udělat pro ně to nejlepší, chce to tím více. Asi již víte, kam 
mířím a jaký mám názor na slučování školek. Ano, jsem proti sloučení školek v městské části 
Brno-jih. I kdyby se tím ušetřila nějaká koruna, nemůže to být rozhodující kritérium. Co je 
rozhodující? Rozhodující je spokojenost rodičů. Ti jsou za výchovu svých dětí zodpovědní na 
prvním místě a nikdo a nic jim toto právo nemůže brát a nikdo nemůže rozhodovat za ně. Jsou 
rodiče spokojeni se stávajícím stavem? Jsou. Jsou a nechápou, proč se nebere vážně jejich 
postoj, zvláště pak když lze s úspěchem pochybovat o síle argumentů, proč by se měly školky 
slučovat. Pochvalují si individuální přístup ze strany současných ředitelek, neboť každá 
ředitelka zná a ví o osobních potřebách každého svěřeného dítěte. Vyzdvihují specifické 
výchovné a vzdělávací programy, které si každá školka dle svého vlastního uvážení nastavuje. 
Pochvalují si, že jejich školka má právě takovou tvář, jakou má. Cení si toho, že jejich školka 
má dobrý zvuk a je skvěle hodnocena školskou inspekcí. Zkrátka jsou na svoji školku hrdi. 
Tak proč jim tuto hrdost brát? Děkuji za pozornost“. 
 
Občanka – Je velni ráda, že se může jednání zúčastnit. Nechce opakovat, co včera při setkání 
s p. náměstkem Hladíkem, zaznělo v dopise, který podepsalo 82 ředitelek v celém Brně (dopis 
jim – vedení – přeposlala). Záměr sloučení vnímá stejně jako učitelky a všichni. Je potěšena                
a dojata tím, jak se umí postavit za svoje ředitelky a že zastupitelstvo došlo k rozumnému 
názoru a došlo k revokaci. Zároveň poděkovala p. Papouškovi. 
 
p. xxx – Dotaz jaké jsou plány do budoucna ke slučování? 
 
p. starosta – Žádné, již to řekl v úvodním prohlášení. 
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p. xxx – Nezískali žádné informace, pouze z médií a ze zápisu. Dotaz, kdo a jakým způsobem 
vybral pí ředitelku Královou, (v zápisu uvedeno – má metodické centrum pro předškolní 
vzdělávání, které funguje od loňského roku). Dotaz – ostatní školky ho nemají? 
 
p. starosta – Jelikož usnesení revokujeme, tyto otázky nemají význam. 
 
Občan – Dotaz, proč tady potom rodiče jsou? 
 
Občanka – Dotaz, zda mohou očekávat stejný přístup i v jiných rozhodnutích,  když o takto 
důležitých věcech takhle jednají? Na začátku volebního období tvrdili, že radnice bude 
otevřená. Nebyly dodány materiály k projednávání. 
 
p. starosta – Bereme si z tohoto ponaučení, komunikace je důležitá, napravíme to. Nebyly 
porušeny zákonné náležitosti. Program byl schválen – nedochází k porušení JŘ. 
 
p. Reich – Posílal na MMB žádost o zrušení celého ZMČ. Odpověděli mu, že to není tak 
závažný prohřešek (dodání materiálů až na jednání), aby bylo zasedání zrušeno. Ale 
v odpovědi uvedli, že k porušení JŘ došlo. 
 
Občan – Dotaz, proč tady potom rodiče jsou? 
 
Ing. Lamparter – Byly tři schůzky ohledně slučování školek, v Heršpicích a Přízřenicích 
nebyla tak hojná účast. Požádal přítomné, aby sledovali dění jak v Jižním Kurýru, tak na 
webu a pozval je, aby na schůzky přišli. 
 
Občan – Dotaz, jak se mají o to zajímat, když nevědí, co je na programu jednání? 
 
Ing. Lamparter – Informace na webových stránkách. 
 

Občan – Dotaz, proč takové setkání neudělali ještě před tímto bodem (než schvalovali na 
zastupitelstvu)? 
 

p. starosta – Jednalo se o organizačním záměru, žádné školky jsme nerušili. 
 

Ing. Böhmová – Chtěla by poděkovat všem občanům, kteří se účastnili setkání, byla 
prospěšná, radnice přehodnotila svoje rozhodnutí. Mrzí ji, že člověk, který má na starosti 
školství a p. Janíček se jich neúčastnili – jen na včerejším setkání p. Kittner byl. Ale názory 
koaličních a opozičních kolegyň měli možnost slyšet, ale jejich ne. Je vidět, jaká je síla rodičů 
dětí. Opozice se slučováním nesouhlasila, ale vy pouze řeknete budeme revokovat.  Rovněž 
ohledně parku v sídlišti. Nelze smést ze stolu jedním slovem „My to revokujeme“ a můžete jít 
domů. 
 

p. Kittner – Mrzí ho, že se nemohl setkání účastnit, ale byl v zahraničí. Tři dny poté (po 
ZMČ) odjel na rok plánovanou cestu, která nešla zrušit. Zúčastnil by se a řekl by zde svůj 
názor. 
 

Občan (student akademie – Otevřené Brno) – Dotaz, zda po tomto selhání pan starosta 
uvažuje o omluvě ředitelkám a učitelkám školek a zda uvažuje o rezignaci? 
 

p. starosta – Odpověděl, že to nepovažuje za své selhání a neuvažuje o rezignaci. 
 

Jelikož občané již neměli žádné dotazy, ukončil p. starosta tento bod jednání – 18.35 h. 
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ad 3) Revokace usnesení z 11. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 
20.10.2016 Z7/011 – bod 3.2 – Sloučení příspěvkových 
organizací – mateřských škol, zřízených Městskou částí 
Brno-jih 

 
3.1 
Revokace usnesení z 11. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 20. 10. 2016 Z7/011 
– bod 3.2 – Sloučení příspěvkových organizací – mateřských škol, zřízených 
městskou částí Brno-jih 
 
Komentář:  
ZMČ Brno-jih bylo svoláno ve smyslu § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), v platném znění, na základě žádosti 8 zastupitelů MČ Brno-jih doručené starostovi 
MČ Brno-jih dne 4. 11. 2016 
 
Přílohy: 
Žádost 8 zastupitelů MČ Brno-jih o svolání ZMČ ze dne 3. 11. 2016 
 
 
A. Projednáno na 58. zasedání RMČ Brno-jih R7/058 konaném dne 19. 10. 2016, 
které přijalo následující usnesení: 
1. Rada MČ Brno-jih schvaluje rozhodnutí o sloučení příspěvkových organizací Mateřská 

škola Brno, Hněvkovského 62, příspěvková organizace, Mateřská škola Brno, 
Klášterského 14, příspěvková organizace, Mateřská škola Brno, Kšírova 3, příspěvková 
organizace, Mateřská škola Brno, Slunná 25, příspěvková organizace, Mateřská škola 
Brno, Záhumenice 1, příspěvková organizace, a Mateřská škola Brno, Zelná 70, 
příspěvková organizace, kdy přejímající organizací se stává Mateřská škola Brno, 
Hněvkovského 62, příspěvková organizace, jejíž název se zároveň mění na „Mateřská 
škola SKLÁDANKA, p. o.“  

2. Rada MČ Brno-jih schvaluje zřizovací listinu Mateřské školy SKLÁDANKA, p. o.  

3. Rada MČ Brno-jih pověřuje starostu městské části předložením věci k rozhodnutí 
Zastupitelstvu MČ Brno-jih a oznámením záměru o zřízení nebo zániku příspěvkových 
organizací Radě města Brna. 

ZMČ 
Hlasování:  pro – 5         proti – 0         zdržel se – 0 
 
 
B. Projednáno na 11. zasedání ZMČ Brno-jih Z7/011 konaném dne 20. 10. 2016, 
které přijalo následující usnesení: 

1. Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje rozhodnutí o sloučení příspěvkových organizací 
Mateřská škola Brno, Hněvkovského 62, příspěvková organizace, Mateřská škola Brno, 
Klášterského 14, příspěvková organizace, Mateřská škola Brno, Kšírova 3, příspěvková 
organizace, Mateřská škola Brno, Slunná 25, příspěvková organizace, Mateřská škola 
Brno, Záhumenice 1, příspěvková organizace, a Mateřská škola Brno, Zelná 70, 
příspěvková organizace, kdy přejímající organizací se stává Mateřská škola Brno, 
Hněvkovského 62, příspěvková organizace, jejíž název se zároveň mění na „Mateřská 
škola SKLÁDANKA, p. o.“  
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2. Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje zřizovací listinu Mateřské školy SKLÁDANKA, 
p.o.  

 
Hlasování:  pro – 10        proti – 6           zdržel se – 0 
 
 
C. Projednáno na 60. zasedání RMČ Brno-jih R7/060 konaném dne 16. 11. 2016, 
které přijalo následující usnesení: 
 
RMČ Brno-jih projednala žádost 8 zastupitelů MČ Brno-jih o svolání Zastupitelstva MČ 
Brno-jih k revokaci usnesení z 11. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 20. 10. 2016, bod 3.2 
Sloučení příspěvkových organizací – mateřských škol, zřízených městskou částí Brno-jih. 
Po projednání RMČ Brno-jih ponechává v platnosti své usnesení ze dne 19. 10. 2016. 
RMČ Brno-jih bere na vědomí termín svolání ZMČ Brno-jih na úterý dne 22. 11. 2016 
v 18.00 hod. 

ZMČ 
Hlasování:  pro –    3       proti –      0       zdržel se – 2 
 
 
 
Pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: 
1. ZMČ Brno-jih revokuje usnesení Zastupitelstva městské části Brno-jih ze dne 

20.10.2016, kterým byla zřízena příspěvková organizace Mateřská škola SKLÁDANKA, 
p. o., se sídlem Hněvkovského 62, 617 00 Brno.  

2.  ZMČ Brno-jih ruší platnost zřizovací listiny Mateřské školy SKLÁDANKA, p. o.,                  
se sídlem Hněvkovského 62, 617 00 Brno a ponechává v platnosti původní zřizovací 
listiny dotčených mateřských škol.  

 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0           
Usnesení bylo přijato 
  
Vystoupila pí Bc. Vilámová, která poděkovala vedení radnice, že „zdravý rozum“ zvítězil               
a také složila hlubokou poklonu rodičům dětí a také kolegyním a kolegům, že se takto za 
školky postavili.   
 

 
ad 4) Rozpočtová opatření   
 

4.1 
Rozpočtové opatření č. 13/2016   

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 59. zasedání dne 02.11.2016 
 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- navýšení příjmové položky do předpokládané výše plnění za rok 2016 nahodilé příjmy 

ostatní jako zbytek z rezervy na mzdy za prosinec roku 2015. 
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Na straně výdajů se jedná o povýšení položek na: 
- navýšení položek na mzdy, sociálního a zdravotního pojištění v zákonem stanovené výši                

4 % od 1. 11. 2016; navýšení výdajových položek na pořízení DDHM – EVS a EZS na 
budově Sokova 4; povinné pojistné zrazené zaměstnavatelem na úrazové pojištění 
zaměstnanců; nájemné na pronájem sloupu – připojení radaru; navýšení položky na školení 
zaměstnanců ÚMČ Brno-jih; dorovnání do výše rozpočtu poskytnuté dotace Knihovně 
Jiřího Mahena a ostatní přesuny mezi položkami rozpočtové skladby dle potřeb a požadavků 
ÚMČ Brno-jih.    

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:  
RMČ Brno-jih RO č. 13/2016 odsouhlasila na 59. zasedání R7/059 dne 2. 11. 2016                           
a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 
Příloha:  
1. Rozpočtové opatření č.13/2016 – tabulka. 
 

Vysvětlivky: 
DDHM – drobný dlouhodobý hmotný majetek 
EZS – elektronický zabezpečovací systém 
EVS – elektronický vrátník 
j.n. – jinak nespecifikované 
 

 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 13 /2016 – viz příloha. 
 
 
DOTAZY: 
Ing. Harant – Požadavek, aby se o každém RO hlasovalo zvlášť (patří k RO č. 14/2016). 
p. starosta – RO se bere pouze na vědomí – nehlasuje se. 
 
Ing. Harant – Proč se navyšuje Koupališti příspěvek a z čeho se položka skládá.  
p. starosta – Platy, odvody, energie. 
 
Ing. Harant – Kolik činí platy vč. odvodu? 
p. starosta –  580.000,- Kč. 
 
Ing. Harant – 580.000,- Kč = navýšení rozpočtu, který byl na celý rok (30 % celkového 
rozpočtu). Chtěl by, aby byl proveden mimořádný audit na Koupališti, p.o. a na příští zasedání 
ZMČ předložen rozbor (z čeho se skládá mzdová politika, rozdělení – stálí zaměstnanci                
a brigádníci, a jak je zajišťováno celkové hospodaření p.o.). 
 
p. starosta – Audit tentokrát již probíhá, pokud bude hotov, předloží ho. 
 
Ing. Böhmová – Dotaz, jaký objem finančních prostředků byl „nasypán“ do Koupaliště, 
protože p.o. máme dalších šest,  a zda byly příspěvky poskytnuty i jim? 
 
p. starosta – Koupaliště funguje jinak  - činnost, na provoz apod. 
 
Ing. Böhmová – Mzdy učitelů jdou z Kraje. 
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4.2 
Rozpočtové opatření č. 14/2016   

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 60. zasedání dne 16.11.2016 
 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- navýšení příjmových položek do předpokládané výše plnění za rok 2016. Týká se příjmů za 

místní poplatky ze psů, ubytování, správní poplatky zejména za stavební úřad, rybářské 
lístky, CZECH POINT, dále jsou navýšeny příjmy z pokut stavebního úřadu, nájem ZŠ, 
ostatní přijaté služby, tj. příjmy za reklamy v jižním kurýru, náhrady od pojišťovny, úroky 
z běžných účtů vedených u KB a.s., neinvestiční transfer z ÚP na VPP, neinvestiční transfer 
od města na provoz středisek volného času, investiční transfery od města z FBV MMB na 
rekonstrukce a modernizace bytových domů MČ Brno-jih a odvody z investičních fondů 
MŠ, ZŠ a Koupaliště Brno-jih, příspěvkových organizací. 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položek na: 
- příspěvek na provoz pro ZŠ, MŠ a Koupaliště Brno-jih ve výši zaslaného odvodu těchto 

organizací z investičních fondů ve výši odpisů; navýšení mezd, sociálního a zdravotního 
pojištění z ÚP na VPP; navýšení příspěvku na provoz střediska volného času při ZŠ 
Tuháčkova; navýšení investičních položek na rekonstrukce a modernizace bytových domů 
svěřených MČ Brno-jih; navýšení příspěvku na provoz Koupališti Brno-jih, příspěvkové 
organizaci ve výši předložené a požadované ředitelem PO; navýšení finančních prostředků 
na zahájení investiční akce „Rekonstrukce a modernizace budovy Mariánské náměstí 13“               
a ostatní úpravy rozpočtu dle potřeb a požadavků úřadu.  

 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  
RMČ Brno-jih RO č. 14/2016 odsouhlasila na 60. zasedání R7/060 dne 16. 11. 2016                          
a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 
Příloha:  
1. Rozpočtové opatření č.14/2016 – tabulka. 
 
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 14 /2016 – viz příloha. 
 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 6         zdržel se – 2          (nehlasoval – 1)           
Usnesení bylo přijato 
 
ad 5) Různé   
 

4.1  
Dotazy, připomínky  
 
Ing. Dočekal – Finišuje etapa tramvaj Dornych x Plotní. Za chvíli ji zavřeme. Dotaz, jak 
zabezpečíme chodce, kteří přecházejí u IVECA. Je to již rok, co na to upozorňoval – nejsou  
semafory.  
 
p. starosta – Prověří, bude součástí Revitalizace Ponávky. 
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Bc. Vilámová – Dotaz na současný stav hřiště v sídlišti (vnitroblok)? 
 
p. starosta – Je to ve fázi zjišťování. 
 
Ing. Harant – Poděkoval paní ředitelce Komárkové, která se velkou měrou zasloužila, že se 
usnesení revokovalo. 
 
 
5.2      
Závěr 
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil 12. zasedání ZMČ Brno-jih.          
         
Ukončení zasedání v 18.45 h. 
 
 

Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  23.11.2016 
 
 
 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………………… 
 
 
Ing. Ivan Konečný…………………………………….................................... 
 
 
Mgr. Josef Haluza……………………………………………………………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                          Mgr. Ing. Daniel Kypr 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


